
Bekkestua Rotaryklubb - Yrke/servicekomiteen 2020/21     

 

Møtereferat møte #1 

Dato:  16.09.20 

Sted:  Hjemme hos Svein Harsem 

Tilstede: Morten Hovda, Hans Stenberg-Nilsen, Stein Skogvold, Ole Petter Parnemann, 

Per Harg, Svein Harsem.  

Forfall:  - 

Referent: Svein Harsem 

 

Agenda for møtet: 

1. Velkommen, innspill til agendapunkter 
2. Oppdatering av Plan og mål for komiteen - Se utkast i vedlegg 
3. Behandle søknad om støtte til skoleklasse /hvite busser - Se vedlegg med kopi av epost 
4. Behandle søknad om støtte til prosjekt Øverlandsbekken - Se vedlegg med kopi av eposter 
5. Fastsette datoer/vertskap for etterfølgende komitemøter 
6. Eventuelt 

 

1. Velkommen, innspill til agendapunkter/eventuelt 
 

Det kom ikke opp nye punkter til agendaen 

 

2. Oppdatering av Plan og mål for komiteen - Se utkast i vedlegg 

 

Utsendt utkast ble gjennomgått, diskutert og oppdatert. Et vesentlig poeng var å få avklart 

om nasjonale prosjekter skal behandles av denne komiteen eller TRF. I rammer og 

retningslinjer fremgår det at prosjekter generelt skal behandles av TRF, men i den grad 

Service komiteen er en videreføring av tidligere Samfunnskomiteen, så ligger 

nasjonale/lokale prosjekter under Servicekomiteen. Svein tar spørsmålet med til styremøtet 

neste uke. 

 

Det har vært diskutert i klubben om vi skulle sette mer fokus mot miljøvern og eventuelt 

gjøre om statuttene for Yrkesprisen slik at denne kunne deles ut som en miljøpris. Komiteens 

syn på dette var at Yrke er en av bærebjelkene i Rotary og at vi derfor bør beholde 

Yrkesprisen slik vi har den i dag. En alternativ mulighet er at man vurderer om statuttene for 

Støttepilaren kan justeres noe slik at en ønsket miljøpris kan dekkes under Støttepilaren. 

 

Komiteen diskuterte hvordan vi kan sette ytterligere fokus på etikk som vi mener er et tema 

som ligger til komiteen, spesielt yrkesetikk. Vi har allerede hatt et foredrag med Henrik Syse 

hvor etikk absolutt var tema. Det vi konkluderte med var at Per kontakter Knut Ole for å høre 



mer om det seminaret/kurset innen etikk som har vært nevnt ved flere anledninger, senest 

ved guvernørbesøket. Vi hadde en oppfatning av at mange hadde hørt litt om dette, men at 

det kanskje kunne være tema for et klubbmøte hvis dette skal være noe BRK skal stå bak i 

distrikts regi. Per følger opp. 

 

Revidert utkast til Plan og mål som oversendes Presidenten, følger som vedlegg til referatet. 

 

3. Behandle søknad om støtte til skoleklasse /hvite busser  
 

Saken ble gjennomgått og diskutert selv om det ikke er sikkert at det ligger til komiteen. 

Komiteen var enig om at veldig mange skoleklasser reiser på slike turer og at klassene jobber 

i fellesskap for å samle inn penger til disse turene. Komiteen konkluderte derfor med å vi ikke 

innstiller på å gå videre med denne søknaden. 

 

 

4. Behandle søknad om støtte til prosjekt Øverlandsbekken  

Komiteen diskuterte saken selv om det er usikkert om den ligger under denne komiteen.  

Komiteen ser svært positivt på arbeidet med å rense opp i Øverlandsbekken samt gjøre den 

mer tilgjengelig for turgåere og mener en støtte til dette arbeidet i en eller annen form 

passer inn i klubbens mål og retningslinjer. 

 

I og med at komiteen synes formålet er positivt diskuterte vi hvordan vi kunne bidra på en 

måte som er positivt for initiativet, men som samtidig gir oss kontroll på hva vi leverer. Det vi 

konkluderte med som vårt forslag, er at vi alternativt skaffer til veie en eller flere 

bord/benker og sørger for at disse blir plassert ut på egnede steder, gjerne i form av en 

dugnad blant klubbens medlemmer. Dette forslaget tas videre til styret og komiteen 

behandler det videre på neste møte hvis styret støtter dette og tiltaket legges til denne 

komiteen.  

 

5. Fastsette datoer/vertskap for etterfølgende komitemøter 

 

Følgende møtedatoer/vertskap var foreslått av komiteformann: 

 

    21. oktober        Morten 

    2. desember       Ole Petter 

    3. februar            Hans 

    24. mars              Stein 

     28. april              Per 

 

Det var enighet om at vi tar utgangspunkt i disse datoene og at Morten er vert for neste 

møte, onsdag 21. oktober. 

 



 

Møtet ble avsluttet med et hyggelig måltid. 

 

 

 

Vedlegg: Plan og mål for komiteen 


